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شمارهثبت:2588۰5وشناسهملی:1۰1۰2989628
هیات مدیره شرکت در اجرای دستور ماده 138 ل. ا. ق. ت به این وسیله 
از کلیه سهامداران شرکت مهندسی سازه کیفیت پایدار )سهامی خاص( 
به ش. ث 258805 و شناسه ملی 10102989628دعوت می نماید 
که برای حضور در جلسه  مجمع عمومی سالیانه این شرکت، که با مضی 
مدت به واسطه شرایط عمومی کشور و پاندمی کرونا به صورت مجمع 
عمومی عادی به طور فوق العاده برگزار خواهد شد، در روز دوشنبه مورخ 
1399/07/28 در ساعت 13 با دستور ذیل در محل قانونی شرکت به 
نشانی تهران، خیابان سیدجمال الدین اسدآبادی )یوسف آباد(، میدان 
فرهنگ، خیابان 31،  نرسیده به خیابان ابن سینا، پلاک 19 و کد پستی: 
1434614381برگزار می شود، شرکت فرمایند. حضور در جلسه منوط به 
ارائه ورقه ورودی موضوع ماده 99 ل. ا. ق. ت است لذا هر صاحب سهمی 
که مایل به حضور در مجمع عمومی است باید با ارائه ورقه سهم یا تصدیق 
موقت، ورقه ورود دریافت نماید. و در صورت شرکت به نمایندگی یا وکالت با 
در دست داشتن اصل برگه نمایندگی تصدیق امضاء شده یا وکالت رسمی 

با حدود اختیارات مصرح، الزامی است. 
دستورجلسه:

1. بررسی گزارش مدیران و بازرس قانونی شرکت و تصویب آن. 2. بررسی و 
تصویب ترازنامه مالی منتهی به 1398/12/29 و تعیین سود و زیان شرکت 
پس از قرائت گزارش بازرسان )ماده 189 ل. ا. ق. ت(. 3. انتخاب مدیران 

جدید. 4. انتخاب بازرسین جدید. 5. انتخاب روزنامه کثیرالانتشار
هیاتمدیرهشرکتمهندسیسازهکیفیتپایدار)سهامیخاص(

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده 
 شرکت مهندسی سازه کیفیت پایدار )سهامی خاص(

نوبت اول

سایت روزنامه 
w w w.farheekhtegan . i r

بدین وسیله از کلیه اعضای پیوسته انجمن دعوت می شود تا در جلسه 

مجمع عمومی عادی )ســـالیانه( انجمن علوم قضایی ایران که در روز 

چهارشنبه مورخ 1399/7/30 به نشانی تهران، بزرگراه شهید چمران، 

بزرگـــراه یادگار امام)ره(، بعد از خروجی اوین- درکه، پژوهشـــگاه قوه 

قضائیه تشکیل می شود؛ حضور به هم رسانند.

دستورجلسه:

1- انتخاب اعضای هیات مدیره و بازرسان.2- تصویب خط مشی انجمن

3- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های قانونی انجمن

4- تعیین میـــزان حق عضویت. 5- بررســـی و تصویب هیات مدیره و 

بازرسان

هیاتموسس

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی )سالیانه( 
انجمن علوم قضایی ایران 

نوبت اول

مقصود درودی، دبیر تبیین مواضع بسـیج دانشجویی 

گفـت: »پیش تر بحث مسـاله محوری را دنبـال کرده ایم 

و در شـرایط کرونـا نیـز تـلاش داریم تـا از این حـوزه دور 

را در فضـای مجـازی دنبـال  و مسـاله محوری  نشـده 

کنیـم. عمـده فعالیت هـای مـا نیـز بیشـتر معطـوف به 

خود تشـکیلات اسـت و با توجـه به اینکـه در ترم جدید 

جدیدالورودهـا نیـز وارد دانشـگاه می شـوند، برنامه هایمـان بیشـتر ناظـر بـر جـذب 

و آمـوزش دانشـجویان اسـت و در همیـن راسـتا برنامه هـای مختلفـی را در این زمینه 

دیده ایم.«  تـدارک 

تداومبرگزاریاردوهایجهادیدانشجویانبهصورتمحدود

او با بیان اینکه دوره های تشـکیلاتی را در دانشـگاه های مختلف تهران و شهرسـتان 

در نظـر گرفته ایـم، ادامـه داد: »ایـن دوره هـا بـه صـورت مجـازی برگـزار می شـود. 

همچنیـن در مهرمـاه در برخـی مناطـق اردوهـای جهـادی را با رعایـت پروتکل های 

بهداشـتی و به صورت محدود خواهیم داشـت. البته اردوهای دو و سـه روزه را نیز در 

تعـداد اندک و با تعداد شـرکت کننده بسـیار محدود برگزار می کنیـم تا فعالیت های 

عمرانـی کوچـک را در مناطـق مختلـف انجـام دهیـم.«  دبیـر تبیین مواضع بسـیج 

دانشـجویی بـا اشـاره بـه پیگیـری مباحـث آموزشـی در دوران کرونـا اظهار داشـت: 

»امسـال بیشـتر انرژی مـان بـرای جدیدالورودی هـا خواهـد بـود، بـا ایـن حـال برای 

اعضـای تشـکیلات نیـز مباحث آموزشـی به صـورت محـدود برگـزار می شـود. البته 

دوره هـای مربـوط بـه خواهـران کاملا به صـورت مجازی خواهـد بود و برخـی دوره ها 

نیـز بـه صـورت حضـوری – مجـازی اسـت کـه برنامه هـای حضـوری صرفـا بـرای 

بـرادران اسـت. بازهـم تاکیـد می کنـم که ایـن دوره هـا نیز در تمام کشـور بـه صورت 

کامـلا محـدود برگـزار خواهـد شـد.«  درودی بیان داشـت: »مـا مشـکلات مربوط به 

دانشـجویان تحصیـلات تکمیلـی را پیگیـری می کنیـم و تـلاش داریـم تا مشـکلات 

خوابگاه این دانشـجویان را حل کنیم، همچنین بسـیج دانشـجویی زیرساخت های 

مجـازی را در قالـب وبینـار و راه انـدازی سـایت ها فراهم کـرده تا تشـکل ها بتوانند از 

ایـن شـرایط بهره مند شـوند.«  او با بیان اینکـه اگر ثبت نام دانشـجویان جدیدالورود 

بـه صـورت حضـوری باشـد، سـتاد اسـتقبال را بـا رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی 

خواهیـم داشـت، اظهـار داشـت: »امـا اگـر ایـن رونـد به صـورت مجـازی باشـد، بعد 

از دریافـت شـماره تلفن هایشـان، آنهـا را عضـو کانال هـای بسـیج دانشـجویی در 

دانشـگاه های محـل تحصیل شـان می کنیـم تـا ارتبـاط مجـازی در راسـتای حـل 

مشکلات شـان، آشـنایی با دانشـگاه، شـهر محـل تحصیـل و... برقرار شـود.« 

جذبنیرو،دغدغهجدیتشکلهایدانشجویی

دبیـر تبییـن مواضـع بسـیج دانشـجویی دربـاره جـذب نیـروی جدیـد در بسـیج 

دانشـجویی افزود: »قطعا این کار هرسـاله به صورت چهره به چهره صورت می گرفت 

امـا امسـال بـا توجـه به شـرایط ایجاد شـده، این مسـاله یکـی از دغدغه هـای جدی 

مـا به شـمار مـی رود. البتـه برنامه های مختلفـی را در نظـر گرفته ایم که یکـی از آنها 

بحـث نشـریات اسـت تـا از طریق تولیـد محتـوای جـذاب و ارائـه آن از طریق فضای 

مجـازی و تولید پادکسـت های علمی، فرهنگی و سیاسـی و... بتوانیم دانشـجویان 

علاقه منـد بـه ایـن حـوزه را جـذب کنیـم. بـا ایـن حـال قطعـا اگـر در آینـده شـرایط 

بهتـر شـود، اردوهایمـان را نیز به صـورت محـدود راه انـدازی خواهیم کـرد.«  درودی 

درباره حمایت وزارتین از تشـکل های دانشـجویی در شـرایط کرونا خاطرنشـان کرد: 

»بعضـا حمایت هایـی صـورت می گیـرد اما با توجـه به اینکه خودشـان از شـیوع این 

بیمـاری غافلگیر شـده و در برخی موارد زیرسـاخت های لازم را نیـز در اختیار ندارند، 

هماننـد گذشـته شـاهد حمایـت وزارتیـن نیسـتیم. به طـور مثال مـا با اسـاتید یکی 

از دانشـگاه های کشـور هماهنـگ کردیم تـا اعضـای هیات علمی در سـامانه ای که 

بسـیج دانشـجویی در نظر گرفته، تدریس شـان را دنبـال کنند و معتقـدم وزیر علوم 

می توانـد در ایـن حوزه بیشـتر از تشـکل های دانشـجویی حمایـت کند.« 

سیدایمان احمدی، دبیر اتحادیه انجمن های اسلامی 

دانشجویان مستقل گفت: »شیوع بیماری کرونا باعث 

شد تا ارتباط ما با کف دانشگاه و میدان فعالیت های 

چهره به چهره تحت الشعاع قرار بگیرد و به همین دلیل 

امروز در راس همه ایده های حاکم بر این اتحادیه و 

دفاترش، نگاه به مثابه فرصت نسبت به مقوله کرونا را 

داریم؛ چراکه تصور می کنیم با وجود اینکه این بیماری می تواند آسیب های جدی 

را برای تشکل ها ایجاد کند، اما نباید فراموش کرد که بخشی از این آسیب ها قابل 

رفع بوده و اثرگذاری بخش دیگر نیز قابل کاهش است. همچنین امکان خلق برخی 

فرصت ها نیز وجود دارد و عاملی که باعث می شود نگاه فرصت آمیز در اتحادیه مستقل 

و دفاتر آن حاکم شود، مساله امید است.«  او در همین زمینه افزود: »ما برنامه جامع 

امید آفرینی را طراحی کرده ایم که در آن از چند بعد مساله امیدآفرینی را دنبال 

می کنیم، در همین راستا واحدهای مربوطه شورای مرکزی با واحدهای مربوطه 

شورای مرکزی انجمن هایمان به صورت مستمر و به صورت تلفنی در ارتباط بوده و 

مشکلات آنها را احصا می کنند. همچنین برنامه هایی را درنظر گرفته ایم که طبق آن 

کشور را به مناطق 9 گانه تقسیم کردیم تا اعضای شورای مرکزی با رعایت پروتکل ها 

در این مناطق حضور یافته و به صورت چهره به چهره با دفاتر ارتباط بگیرند. از سوی 

دیگر ایده کلی نیز تحت عنوان تغییر محور فعالیت تشکیلاتی از دانشگاه به مناطق 

9گانه را برنامه ریزی کردیم که طبق آن در نظر داریم تا اجتماع های کوچک 20 تا 30 

نفره را در مناطق مختلف برگزار کنیم.«  

دبیر اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل درباره دنبال کردن مباحث 

آموزشی در ترم جاری بیان داشت: »روند آموزشی ما در گذشته به این صورت بود که 

در اواخر آبان و اوایل آذرماه دو جلسه ثابت به صورت حضوری برگزار می کردیم که 

افراد در اتحادیه که مسئولیت کمیسیون های فرهنگی، سیاسی، آموزش، تبلیغات 

و روابط عمومی را برعهده داشتند دورهم جمع می شدند، خوشبختانه این جلسات 

به هیچ عنوان لغو نشده و در دو لایه به فضای غیرحضوری و غیرحضوری – حضوری 

منتقل شده و در لایه اول به دلیل غیرحضوری شدن به صورت دو هفته یک بار جلسات 

کمیسیون ها را برگزار می کنیم.«  احمدی گفت: »ما هر ساله نشست هفت روزه آموزشی 

به نام جهاد اکبر را نیز در مشهد برگزار می کردیم و این میان دوره نیز در شرایط کرونا 

برگزار می شود؛ چراکه از همان ابتدا نگاه فردگرایانه و سطحی به کرونا نداشته و اعتقاد 

داشتیم که فاصله نهادهای مختلف فرهنگی، سیاسی، حاکمیتی و... از تشکل های 

دانشجویی با فضای مجازی و رسانه، امروز و در چنین شرایطی خودش را نشان خواهد 

داد. به عبارت دیگر ما در میان دوره جهاد اکبر شاهد بودیم که هر ساله بیش از هزار نفر 

توسط دفاتر به ما معرفی می شدند و درنهایت از میان آنها 700 نفر به این اردو فرستاده 

می شدند.«  او با بیان اینکه قطعا در شرایط فعلی امکان حضور 700 نفر در این اردو 

وجود ندارد، تصریح کرد: »در همین راستا گروهی 18 نفره متشکل از کارشناسان 

و اعضای ادوار قبلی اتحادیه را ایجاد کردیم که برنامه های مختلفی را در حوزه های 

مختلف با توجه به بیماری کرونا تدوین کرده اند. امسال این نشست در چند بخش 

برگزار می شود که بخش اول آموزش های مجازی است و افراد ثبت نام کننده دوره 28 

ساعته آموزش های جامع مجازی را می گذرانند و بعد از آن گزینش شده و درنهایت 

اساتید به مناطق مختلف اعزام می شوند تا هرکدام بتوانند به تعداد 50 تا 100 نفر 

آموزش بدهند. در مرحله بعدی نیز از میان آنها 100 نفر از آقایان و خانم ها انتخاب 

می شوند که به نشست جهاد اکبر سالانه ما می روند.« 

دبیر اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل با بیان اینکه جهاد اکبر امسال 

در قالب دو اردوی 50 نفره برگزار می شود، بیان داشت: »محتوای مکتوب، جزوه و 

نشریه را نیز آماده کرده ایم که به دفاتر تزریق می کنیم، همچنین برای امسال دو ایده 

اساسی را نیز خواهیم داشت چراکه معتقدیم انرژی هرساله که به سمت کار اجرایی 

سوق پیدا می کرد الان باید مدیریت شده و به سمت کارهای محتوایی، گفتمانی و 

زیربنایی تشکلات دانشجویی حرکت کند. به طور مثال ما در زمینه پرداختن به مقوله 

قرآن در تشکل ها مشکل داریم که قرار است طرح قرآنی 1522 با همکاری مدرسه 

قرآن و عترت دانشگاه تهران به زودی وارد فاز اجرایی شود.« 

احمدی گفت: »امروز اتحادیه با کمک ادوار گذشته این آمادگی را دارد که به هرکدام از 

انجمن های ما که اراده نوشتن سند گفتمانی و اصلاح اساسنامه را دارد، برای رسیدن 

به هدف شان کمک کند. یکی دیگر از برنامه های ما برای سال جدید بحث مسائل 

گفتمانی است که در همین راستا اندیشکده مستقل ما هفته گذشته با 7 عضو تاسیس 

شد که قرار است نظام مسائل ایران را با نگاه انتخاباتی 1400 در حوزه های اقتصاد، 

فرهنگ، سیاست داخلی، سیاست خارجی، آموزش وپرورش و سلامت، زنان و خانواده 

احصا کند. در نظر داریم تا نسخه اولیه این نظام مسائل برای روز دانشجو و نسخه 

نهایی آن برای اسفندماه منتشر شود و برنامه هایمان نیز با محورهای تحول خواهی، 

تحول گرایی و تحول انگیزی خواهد بود.« 

دغدغهخاصیازسویوزارتیندرحوزهفرهنگیدیدهنمیشود

او با اشاره به ورود دانشجویان جدیدالورود افزود: »قطعا اجرای برنامه های مرتبط با 

این قشر نیازمند همکاری وزارتین است و این مساله را نیز با مسئولان وزارتین مطرح 

می کنیم اما متاسفانه تا امروز دغدغه خاصی از سوی وزارتین نسبت به این حوزه با 

توجه به شرایط کرونا دیده نمی شود. معتقدم همان طور که دولت در اقتصاد و سیاست 

خارجی کار را رها کرده، در حوزه آموزش عالی نیز با توجه به شیوع بیماری کرونا کار 

در حوزه های فرهنگی و اجتماعی رها شده است، درحالی که انتظار داریم در زمینه 

برگزاری انتخابات تشکل ها که انجمن ها برای انجام آن نیاز به بسترهای الکترونیک 

امن دارند، وزارت علوم وارد شده و با عقد قرارداد با یکی از شرکت های فعال در این 

حوزه بسترهای لازم را فراهم کند.« 

درحوزهجذبافرادجدیدنیازمندهمکاریدانشگاههاهستیم

دبیر اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل با بیان اینکه دانشگاه ها نیز باید 

در حوزه پرشور کردن انتخابات وارد میدان شده و کارهای تبلیغاتی را برای تشکل ها 

انجام دهند، اظهار داشت: »در حوزه جذب افراد جدید نیز نیازمند همکاری دانشگاه ها 

هستیم و اگر دانشگاه ها شماره دانشجویان جدیدالورود را در اختیار ما بگذارند و 

تبلیغات مرتبط با ما را نیز انجام دهند، قطعا این اتفاق می افتد. نباید فراموش کرد که 

امروز همه این اقدامات محدود به فضای مجازی است که بسترهای آن هم مشخص 

است، ازاین رو دانشگاه باید رابطه بین تشکل های دانشجویی و ورودی های جدید 

باشد. به عبارت دیگر در شرایط فعلی باید تشکل ها و فواید عضویت در آنها و رسالت 

فعالیت هایشان برای دانشجویان جدیدالورود در بستر مجازی معرفی شود.«  احمدی 

درباره برگزاری انتخابات در دفاتر این اتحادیه گفت: »ما 60 دفتر در سطح کشور داریم 

که بازه زمانی برگزاری انتخابات در 40 دفترمان از اردیبهشت تا شهریورماه است، اما 

مابقی در این بازه زمانی نیستند. خوشبختانه از میان 40 دفتر نیز بیشتر از نیمی از 

آنها موفق به برگزاری انتخابات شده اند و مابقی نیز درحال ارتباط گیری با هیات نظارت 

دانشگاه های خود هستند، اما متاسفانه برخی از هیات نظارت ها اصلا نمی دانند باید 

چه اقدامی را در این رابطه انجام دهند و هر دانشگاهی کار خودش را انجام می دهد. 

تصور نمی کنم که در حوزه انتخابات با چالش جدی در انتخابات روبه رو شویم، اما قطعا 

با افت مشارکت کننده و کاهش شور انتخاباتی مواجه خواهیم شد.« 

توحیـد تقی زاده، دبیرکل اتحادیه جامعه اسـلامی 

اتحادیـه  ایـن  اولویت هـای  دربـاره  دانشـجویان 

در سـال و تـرم جدیـد تحصیلـی گفـت: »امسـال 

شـروع سـال تحصیلـی بـا بیمـاری کرونـا همزمان 

شـده و طبیعـی اسـت کـه شـکل فعالیت هایمـان 

ایـن طریـق  از  باشـد؛ چراکـه  بازنگـری همـراه  بـا 

می توانیـم تاثیرگـذاری بیشـتری را در دانشـگاه های کشـور داشـته باشـیم. 

در همیـن راسـتا مـا در ایـن اتحادیـه در کنـار برنامه هـای حضـوری، بیشـتر 

بـه سـمت فضـای مجـازی حرکـت کرده ایـم و واحدهـای مختلـف هرکـدام 

برنامه هـای متعـددی را تـدارک دیده انـد کـه هـم بـه صـورت حضـوری و هـم 

می شـود.«  دنبـال  غیرحضـوری 

 او بـا بیـان اینکـه بحـث تولیـد برنامه هـای تصویـری در حوزه هـای سیاسـی، 

فرهنگـی و... را انجـام داده ایـم، ادامـه داد: »بخشـی از برنامه هایمـان نیـز 

اقتصـادی  بـا رکـود  بـود. همچنیـن امسـال  به صـورت اسـتادمحور خواهـد 

همـراه هسـتیم و بـه تدریـج فضـای انتخاباتـی نیـز بـر کشـور حاکم می شـود 

کـه اتحادیـه بـرای همـه ایـن مباحـث، برنامه هـای مختلفـی را در نظـر گرفته 

اسـت تـا بتوانیـم در تک تـک ایـن حوزه هـا مطالبه گـری تخصصـی داشـته 

باشیم.« 

دبیـرکل اتحادیـه جامعه اسـلامی دانشـجویان اظهار داشـت: »برنامه های ما 

بـرای سـال تحصیلـی جدیـد بـه صـورت کوتاه مـدت، میان مـدت و بلندمدت 

خواهـد بـود. برنامه هـای کوتاه مدت مـان بـا توجـه بـه رخـداد مسـائل دنبـال 

بتوانیـم  کـه  اسـت  آن  نیـز  میان مـدت  برنامه هـای  از  تعریف مـان  می شـود. 

بـرای دو و سـه ماه آینـده در حوزه هـای مختلـف اقداماتی را انجـام دهیم و در 

حـوزه بلندمدت نیز چشـم انداز یک سـاله ای در نظـر گرفته ایم. البته امسـال 

قصـد داریـم فضـای گفتمانـی را در برنامه هایمـان داشـته باشـیم تـا بتوانیـم 

پیوسـتگی را در برنامه هـای اتحادیـه ایجـاد کنیـم نـه اینکـه تک تـک واحدها 

بـه صـورت واگـرا اقدام بـه برگـزاری برنامه هـای مختلـف کنند.«

ــر اینکــه امســال در برگــزاری برنامه هایمــان گفتمــان  ــا تاکیــد ب  تقــی زاده ب

خاصــی را در نظــر گرفته ایــم، تصریــح کــرد: »ســال گذشــته رهبــری بعــد از 

14 ســال پیامــی را خطــاب بــه ایــن اتحادیــه منتشــر و در آن تاکیــد کردنــد 

ــه  ــژه ای را ب ــام وی ــال اهتم ــن رو امس ــد، از ای ــاری کنی ــی پافش ــر مبان ــه ب ک

ــی  ــای مختلف ــتا برنامه ه ــن راس ــت، در ای ــم داش ــی خواهی ــث آموزش مباح

از ســوی واحــد آمــوزش مــا در نظــر گرفتــه شــده اســت. به طــور مثــال ایــن 

واحــد در نظــر دارد بــا برگــزاری برنامه هــای مختلــف مبانــی و معــارف 

انقــلاب اســلامی را بــرای فعــالان دفاتــر بازتعریــف کنــد تــا بتوانیــم اعضــا را 

از حیــث مبانــی انقــلاب تقویــت کــرده و بعــد از آن ایــن مســاله را بــه جامعــه 

تســری دهیــم.«  او بــا بیــان اینکــه مــا 80 دفتــر در 28 اســتان کشــور داریــم، 

ــن در  ــم، همچنی ــر را ســازماندهی کرده ای ــرد: »همــه ایــن دفات ــح ک تصری

همــان ابتــدای شــیوع ایــن بیمــاری تمــام برنامه هایــی کــه امــکان برگــزاری 

حضــوری آنهــا وجــود نداشــت را بــه صــورت غیرحضــوری و در بســتر فضــای 

مجــازی دنبــال کردیــم.

 برخـی دفاتـر مـا در حـوزه تولیـد ماسـک، مـواد ضدعفونی کننـده و... ورود 

تولیـد  بـه  اقـدام  به ویـژه در مناطـق محـروم  اسـتان کشـور  و در 15  کـرده 

ماسـک و مـواد بهداشـتی موردنیـاز کردنـد. امسـال نیـز از ایـن مسـاله غافل 

نشـده ایم و قطعـا ایـن رونـد ادامـه خواهـد داشـت.« 

 دبیـرکل اتحادیـه جامعـه اسـلامی دانشـجویان گفـت: »متاسـفانه امسـال 

دیگـر نمی توانیـم بـه صـورت چهره بـه چهره بـا افراد ارتبـاط بگیریـم اما قطعا 

بایـد برنامه هایمـان را بـه صورتـی برگـزار کنیـم کـه بتـوان بـه وسـیله آن قشـر 

دانشـجو را متقاعـد کـرد تـا نه تنهـا آنهـا را جـذب کـرده بلکـه از ایـن ظرفیـت 

بـرای پیشـبرد اهداف مـان نیـز اسـتفاده کنیـم. قطعـا در واحـد تشـکیلات 

نیـز برنامه هـای متنوعـی را بـرای جـذب نیـروی جدیـد تـدارک دیده ایـم و 

ایـن احتمـال را می دهیـم کـه ثبت نـام دانشـجویان جدیدالـورود بـه صـورت 

اسـتفاده  ظرفیـت  ایـن  از  حتمـا  صـورت  ایـن  در  شـود،  برگـزار  حضـوری 

می کنیـم، همچنیـن در حـال رایزنـی بـا وزارتخانه هـا در ایـن زمینـه هسـتیم 

تـا مکانـی را دراختیـار اعضـای مـا در دفاتـر مختلـف قـرار دهنـد و بتوانیـم 

از ایـن طریـق ارتبـاط اولیـه را بـا دانشـجویان جدیدالـورود داشـته باشـیم.«  

تقـی زاده افـزود: »ما تولیدات رسـانه ای را نیز بـرای دانشـجویان جدیدالورود 

در نظـر گرفته ایـم و آنهـا را در اختیـار دفاترمـان قـرار می دهیم تـا بتوانند این 

تولیـدات را بـه دسـت دانشـجویان برسـانند.

 در اصـل ایـن تولیـدات یکـی از مولفه هـای مـا بـرای جـذب دانشـجویان بـه 

ایـن اتحادیـه خواهـد بـود. همچنیـن تولیـدات مکتوبـی را در قالـب جـزوه 

انجـام داده ایـم و حتمـا آنهـا نیـز در اختیـار دفاتر قـرار می گیرد، ایـن جزوات 

دانشـجویان را بـه کنشـگری ترغیـب می کنـد. بـه عبـارت دیگـر مـا در کنـار 

همزمـان  جدیدالـورود  دانشـجویان  از  اسـتقبال  ویـژه  برنامه هـای  برگـزاری 

بحـث جـذب آنهـا بـه اتحادیـه را نیـز دنبـال می کنیـم.« 

او گفـت: »چارت تشـکیلاتی اتحادیه جامعه اسـلامی دانشـجویان به گونه ای 

اسـت کـه جـذب افـراد یـک مولفه بسـیار مهم به شـمار مـی رود و بـرای اینکه 

ذهنیتـی در دانشـجویان ایجـاد کنیـم، قطعا نیاز اسـت که تولیداتـی را برای 

آشـنایی دانشـجویان انجـام دهیـم، البتـه طبیعـی اسـت کـه فعالیت هـای 

بـرای جدیدالورودهـا هماننـد یـک محـرک  اتحادیـه دانشـجویی می توانـد 

عمـل کنـد، از ایـن رو اگر مطالبـات واقعـی دانشـجویان از سـوی اتحادیه در 

فضای سیاسـی کشـور گفته شـود، حتما دانشـجویان برای ورود به تشکل ها 

ترغیـب خواهنـد شـد. در همین راسـتا مـا کمیسـیون های مختلفی تشـکیل 

داده ایـم و مباحـث را بـه صـورت مسـاله محور دنبـال می کنیـم.« 

دبیــرکل اتحادیــه جامعــه اســلامی دانشــجویان بــا اشــاره بــه برگــزاری 

ــا  ــر م ــدودی از دفات ــداد مع ــرد: »تع ــح ک ــه تصری ــر اتحادی ــات در دفات انتخاب

یعنــی حــدود ســه تــا چهــار دفتــر در ایــام کرونــا اقــدام بــه برگــزاری حضــوری 

ــد؛  ــزار نکرده ان ــات را برگ ــوز انتخاب ــر هن ــی دفات ــا مابق ــد، ام ــات کردن انتخاب

البتــه بایــد بــه ایــن مســاله نیــز توجــه شــود کــه تقویــم انتخاباتــی دفاتــر مــا 

در اردیبهشــت اســت کــه بــا شــیوع کرونــا همزمــان شــد و بــه همیــن دلیــل 

ــه  ــد. البت ــزار کنن ــان را برگ ــتند انتخابات ش ــر نتوانس ــی از دفات بخــش اعظم

مــا بــا در نظــر گرفتــن ســامانه ای، شــیوه غیرحضــوری را جایگزیــن کرده ایــم 

و بایــد تاکیــد کنــم کــه بحــث نظــارت را نیــز بــه صــورت غیرحضــوری خواهیم 

داشت.« 

انتخاباتبیشازنیمیازدفاترجامعهاسلامی

هنوزبرگزارنشدهاست

تقـی زاده اظهـار داشـت: »هنـوز در نصـف بیشـتر دفاتـر مـا انتخابـات برگزار 

نشـده اسـت امـا در مـدت حضـورم به عنـوان دبیرکل سـه تـا چهـار انتخابات 

را نیـز بـه صـورت غیرحضوری برگـزار کرده ایـم؛ با این حـال تقویـم انتخاباتی 

همـه دفاتر مشـخص شـده و در آینـده نزدیک انتخابـات این دفاتر نیـز برگزار 

می شـود.«

ایـام کرونـا خاطرنشـان  اتحادیـه در  از  بـه حمایـت وزارتخانـه  بـا اشـاره  او    

کـرد: »بـا توجـه بـه اینکـه بودجـه ایـن اتحادیـه از سـوی وزارت هـای علـوم و 

بهداشـت و به ویـژه علـوم تامیـن می شـود، قطعـا مـا نیازمنـد نـگاه ویـژه آنهـا 

نسـبت بـه فعالیت هـای تشـکیلاتی در سـال جـاری هسـتیم و ایـن مطالبه را 

بـه مسـئولان نیـز رسـانده و تاکیـد کرده ایـم که امسـال با سـال های گذشـته 

تفاوت هـای اساسـی دارد؛ چراکـه عمـلا اعضای دفاتـر نمی تواننـد به صورت 

حضـوری بـه دانشـگاه ها برونـد از ایـن رو درخواسـت کردیـم تـا نسـبت بـه 

برگـزاری برنامه هـای اتحادیـه اهتمـام ویـژه ای داشـته باشـند.« 

دبیرتبیینمواضعبسیجدانشجویی:

بیشترانرژیمانرابرایدانشجویانجدیدالورودگذاشتهایم

دبیراتحادیهانجمنهایاسلامیدانشجویانمستقل:

اردویآموزشیجهاداکبرامسالدر2نوبت50نفرهبرگزارمیشود

دبیرکلاتحادیهجامعهاسلامیدانشجویانمطرحکرد

تمرکزجامعهاسلامیبرتولیداترسانهایویژهدانشجویانجدیدالورود

ســالجدیــدتحصیلــینیــزهماننــدتــرمپایانــیســالگذشــتهبــاوجــودمیهمانــی

مرمــوزشــروعشــدتــابــاردیگــرکروناویــروسثابــتکنــدمشــخصنیســتچــهزمانی

ــتههای ــهگذش ــگاههایب ــیدردانش ــرایطتحصیل ــاش ــردت ــدک ــنخواه ــزمرفت ع

نزدیــکبرگــردد.روزهایــیکــهنهتنهــارونــدآمــوزشوپژوهــشبــهروالعــادیدنبــال

میشــد،بلکــهتشــکلهابهراحتــیمیتوانســتنداقــدامبــهبرگــزاریاردوهــای

ــی ــهراحت ــا،ب ــزاریجشــناســتقبالازجدیدالوروده ــربرگ ــردهوعلاوهب ــفک مختل

نفــراتجدیــدبــهواحدهــایمختلــفخــوداضافهکننــد.مســالهایکهحالاهمهشــان

تحتالشــعاعقــرارگرفتــهوطبیعتــاتشــکلیدرایــنبــازیبــاکرونــابرنــدهخواهــدبود

کــهبتوانــدخــودشرابــاشــرایطفعلــیحاکــمبــرنظــامآمــوزشعالــیکشــورســازگار

ــف ــهســراغتشــکلهایمختل ــنگــزارشب ــادرای ــد،مســالهایکــهباعــثشــدت کن

دانشــجوییبرویــموازآنهــادربــارهچگونگــیپشتســرگذاشــتنایــنتــرموالبتــه

ــد. ــهمیخوانی ــهدرادام ــیبپرســیمک ــدهتحصیل برنامههایشــاندریکســالآین

»فرهیختگان«ازچگونگیبرنامهریزیتشکلهایدانشجوییدرسالجدیدتحصیلیگزارشمیدهد

برنامه تشکل ها برای ورودی های سال کرونا
زهرا	رمضانی		
روزنامهنگار


